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Convector Heater

IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ CAREFULLY

This product is only suitable for well 
insulated spaces or occasional use.



IMPORTANT SAFEGUARDS
When using an electrical appliance, basic safety precautions should always be observed, 
including the following:

READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE USING

WARNING: To reduce the risk of fire, electrical shock, or injury to person:

1. The product is for household use only.   

2. To use this appliance, connect it to a single-phase AC supply with the voltage indicated 
on the rating plate. 

3. To avoid overheating, do not cover the heater.  

4. When not in use, turn off and unplug the appliance. 

5. When using a heater near children, persons with disabilities or elderly persons, or when 
leaving the heater operating and unattended, it is crucial to exercise extreme caution. 

6. Never place the heater directly below an electrical socket outlet. 

7. Never run the cord under carpeting or cover it with throw rugs, runners or anything 
similar. Keep the cord away from congested areas, so it cannot be tripped over. 

8. Do not use the heater if the cord or plug is damaged, or if the heater has been dropped 
or damaged. If the heater malfunctions, do not use it until it has been properly repaired. 

9. Damaged supply cords must be replaced by the manufacturer, its service agent or a 
similarly qualified person to avoid hazards. 

10. Avoid using extension cords – this could overheat the appliance and create a fire risk. 

11. Use the heater in well-ventilated areas. Do not insert or allow objects to enter any 
ventilation or exhaust opening. To minimise the risk of fire, do not block any air intakes 
or exhaust openings. Do not use it on soft surfaces, such as beds and sofas, where 
openings could get blocked. Only use the heater on flat, dry surfaces. 

12. To minimise the risk of fire, flammable materials, surfaces and substances must be 
kept at least 1m away from the front, sides and rear of this appliance.   13. There are 
hot, arcing and sparking parts inside this heater, so it must not be used in areas where 
petrol, paint or other flammable liquids are stored, such as garages and workshops. 

14. Never place it in a position, where it could fall into a bathtub or other water containers. 

15. Do not touch the heater with wet hands – this is an electrical hazard. 

16. This heater is hot when in use. To avoid burns and personal injury, do not let bare skin 
touch hot surfaces. 

17. Before moving the heater, unplug it and let it cool down for 15 minutes. If provided, use 
handles when moving this appliance. 

18. Do not use other electrical appliances with the same electrical circuit as the heater – 
this could cause an overload. 

19. This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced 
physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge unless 
they have been given supervision or instruction concerning the use of the appliance by 
a person responsible for their safety.

20. Small children must be supervised when near this appliance during operation. 

FOR HOUSEHOLD USE ONLY   SAVE THESE INSTRUCTIONS



SPECIFICATIONS

Model Thermostat Color Voltage Power IP rating

820-351V70 Electronic White ~230 V/50 Hz 2000W Ipx4

STRUCTURE AND PARTS

1.  Air outlet

2.  Handle

3.  LED display

4.  Power switch

5.  Feet

Parts list

NO. Description Quantity Note NO. Description Quantity Note

1
Screw 

(M4*10)
4

Used for 
Stand

2 foot 2
Used for 

Stand

3
Remote 

controller 
1 / 4

Instruction 
Manual

1 /

Foots Assembly

1. Fit the foot onto the bottom of the body. 

2. Tighten the two feet with four screws ( M4*10). 



Operating instructions

Control panel Remote controller

On/off button Power select button Timer Turn on timer button

Increase button Decrease button

Operation

1. Turn on:

To use the heater, plug it in and switch it on. Once you hear a beep, the heater will 

enter standby mode and display the         icon. To turn on the heater, press         and 

the display will show the room temperature. 

2.  Temperature setting:

A. Temperature setting range is 5-50℃.

B. Default temperature setting is 25℃.

C. To set the temperature, press         or         . When pressing either button, the          
icon will flash – the temperature will increase or decrease by 1℃ with each press. If 
there is no action after three seconds, the temperature setting will be saved. After 
setting the temperature, the current room temperature will be displayed. 

D. The appliance will stop heating if the room temperature is 1℃ higher than the set 

temperature. It will start heating if the room temperature is 2℃ lower than the set 
temperature. 

3. Power setting:

To adjust the power of the heater: 

- Press         once for low power output (800W). The ‘01’ icon will be displayed. 

- Press         again for medium power output (1200W). The ‘02’ icon will be displayed. 

- Press         once more for high power output (2000W). The ‘03’ icon will be displayed. 

The default setting is the low power output (800W). 



4. Timer

A. To set the ‘24-hour turn-off timer’ while the heater is on, press          . The icon will 

flash, then press         or          to set the timer. Each press will increase or decrease 

time by one hour – the setting will be saved after three seconds of no action. The       

icon will be displayed. The timer can be set between 0-24 hours. 

B. To set the ‘24-hour turn-on timer’ while the heater is in standby mode, press         . 

The            icon will flash – use         or         to set the timer. Each press will increase 

or decrease the timer by one hour – the setting will be saved after three seconds of 

no action. The      will be displayed. The timer can be set between 0-24 hours. You 

can also set the temperature and power output for the turn-on timer. If you want to 

cancel the turn-on timer, press        and the heater will turn on directly. 

5. Anti-frost function

A.  If the heater is on standby and the room temperature is lower than 5℃, it will start 
heating automatically. The         icon will be displayed. 

B.  When the room temperature reaches 10℃, the appliance will stop heating.  

C.  If there is a fault with the temperature sensor, the display will show ‘E2’. 

Maintenance
1) Before cleaning, unplug the heater and wait for it to cool down completely. 

2) Regularly wipe the heater with a damp cloth. Ensure the surface is dry before turning 
on the heater again. 

3) Clean the heater at least once a month during the heating season. 

CAUTION! The heater should never be immersed in water.

Avoid using detergents to clean the heater.

Never let any water get inside the heater; this can be hazardous.

4) Remove dust and other debris with a soft cloth. 

5) When not in use, store the heater in a dry and clean place. 

Waste disposal

Waste electrical products should not be disposed of with household waste. 
Please recycle where facilities exist. Check with your local authority or 
retailer for recycling advise.



MANUEL D’INSTRUCTIONS

IN230400131V01_FR

820-351V90

Chauffage Convecteur 

IMPORTANT:A LIRE ATTENTIVEMENT ET À CONSERVER POUR 
CONSULTATION ULTÉRIEURE.

Ce produit ne convient que pour des 
espaces bien isolés ou de manière 
occasionnelle.



CONSIGNES DE SÉCURITÉ IMPORTANTES
Lors de l’utilisation d’un appareil électrique, les consignes de sécurité de base doivent 
toujours être observées, notamment les suivantes :

LISEZ TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT UTILISATION
AVERTISSEMENT: Pour réduire les risques d’incendie, de choc électrique ou de blessure 
aux personnes :

1. Le produit est destiné à un usage domestique uniquement.   

2. Pour utiliser cet appareil, connectez-le à une alimentation CA monophasée dont la 
tension est indiquée sur la plaque signalétique.

3. Pour éviter toute surchauffe, ne couvrez pas l’appareil de chauffage.  

4. Lorsque l’appareil n’est pas utilisé, éteignez-le et débranchez-le.

5. Lorsque vous utilisez un appareil de chauffage à proximité d’enfants, de personnes 
handicapées ou de personnes âgées, ou lorsque vous laissez l’appareil de chauffage en 
marche sans surveillance, il est essentiel de faire preuve d’une extrême prudence. 

6. Ne placez jamais l’appareil de chauffage directement sous une prise de courant 
électrique. 

7. Ne passez jamais le cordon sous la moquette ou couvrez-le avec des tapis, des 
coureurs ou quoi que ce soit de similaire. Gardez le cordon loin des zones encombrées 
afin qu'il ne soit pas possible de trébucher dessus.

8. N’utilisez pas l’appareil de chauffage si le cordon ou la fiche est endommagé, ou si 
l’appareil de chauffage est tombé ou endommagé. Si l’appareil de chauffage fonctionne 
mal, ne l’utilisez pas tant qu’il n’a pas été correctement réparé. 

9. Les cordons d’alimentation endommagés doivent être remplacés par le fabricant, son 
agent de service ou une personne qualifiée de la même façon afin d’éviter les dangers. 

10. Évitez d’utiliser des rallonges – cela pourrait surchauffer l’appareil et créer un risque 
d’incendie. 

11. Utilisez l’appareil de chauffage dans des endroits bien ventilés. N’insérez pas ou ne 
laissez pas d’objets pénétrer dans  les ouvertures de ventilation ou d’évacuation. Pour 
minimiser les risques d’incendie, ne bloquez pas les prises d’air ou les ouvertures 
d’évacuation. Ne l’utilisez pas sur des surfaces molles, telles que les lits et les 
canapés, où les ouvertures pourraient être bloquées. N’utilisez l’appareil que sur des 
surfaces planes et sèches. 

12. Afin de réduire au minimum le risque d’incendie, les matériaux, surfaces et substances 
inflammables doivent être maintenus à au moins 1 m de l’avant, des côtés et de 
l’arrière de cet appareil.  

13.  Cet appareil contient des pièces chaudes, des arcs électriques et des étincelles, il ne 
doit donc pas être utilisé dans des zones où sont stockés de l'essence, de la peinture 
ou d'autres liquides inflammables, tels que les garages et les ateliers.

14. Ne le placez jamais dans une position où il pourrait tomber dans une baignoire ou 
d’autres récipients d’eau. 

15. Ne touchez pas l’appareil de chauffage avec les mains mouillées – il y a un risque 
électrique. 

16. Cet appareil de chauffage est chaud lorsqu’il est utilisé. Pour éviter les brûlures et les 
blessures corporelles, ne laissez pas la peau nue toucher les surfaces chaudes.

17. Avant de déplacer l’appareil de chauffage, débranchez-le et laissez-le refroidir pendant 
15 minutes.  Si l'appareil en est pourvu, utilisez les poignées pour le déplacer.

18. N’utilisez pas d’autres appareils électriques avec le même circuit électrique que 
l’appareil de chauffage – cela pourrait causer une surcharge. 

19. Cet appareil n’est pas destiné à être utilisé par des personnes (y compris les enfants) 
ayant des capacités physiques, sensorielles ou mentales réduites ou manquant 
d’expérience et de connaissances, à moins qu'une personne responsable de leur 
sécurité ne les ait surveillées ou leur ait donné des instructions concernant l'utilisation 
de l'appareil.



SPÉCIFICATIONS

Modèle Thermostat Couleur Tension Puissance
Classe de 

protection IP

820-351V90 Électronique Blanc ~230 V/50 Hz 2000W Ipx4

STRUCTURE ET PIÈCES

1.  Prise d’air 

2.  Poignée

3.  Affichage LED

4.  Interrupteur d'alimentation

5.  Pied

Liste des pièces

NO. Description Quantité Note NO. Description Quantité Note

1
Vis 

(M4*10)
4

Utilisé 
pour 

Support
2 Pied 2

Utilisé 
pour 

Support

3
Télécomman

de
1 / 4

Manuel 
d’instructions

1 /

Assemblage des Pieds

1. Placez le pied sur le bas du corps. 

2. Serrez les deux pieds avec quatre vis (M4 * 10). 

20. Les jeunes enfants doivent être surveillés lorsqu’ils se trouvent à proximité de cet 
appareil pendant le fonctionnement. 

POUR USAGE DOMESTIQUE UNIQUEMENT, CONSERVEZ CES INSTRUCTIONS



Instruction d’Opération

Panneau de commande Télécommande

Bouton 
d’alimentation

Bouton de sélection 
d’alimentation

Minuterie Turner sur le bouton 
de la minuterie

Bouton Augmenter Bouton Diminuer 

Opération

1.  Mise en marche

Pour utiliser l’appareil de chauffage, branchez-le et mettez-le en marche. Une fois que 

vous entendez un bip, l’appareil de chauffage passe en mode veille et affiche l’icône        

. Pour mettre en marche l’appareil de chauffage, appuyez sur        et l’écran affichera la 

température ambiante. 

2.  Réglage de la température :

A. La plage de réglage de la température est de 5 à 50 °C.

B. Le réglage de température par défaut est de 2 à 5 °C.

C. Pour régler la température, appuyez sur         ou         . Lorsque vous appuyez sur 

l’un ou l’autre bouton, l’icône           clignote – la température augmente ou diminue 

de 1 °C à chaque pression. S’il n’y a pas d’action après trois secondes, le réglage de 

la température sera enregistré. Après avoir réglé la température, la température 

ambiante actuelle s’affiche. 

D. L’appareil arrêtera de chauffer si la température ambiante est supérieure de 1 °C à la 
température réglée. Il commencera à chauffer si la température ambiante est 
inférieure de 2 °C à la température réglée. 

3.  Réglage de la puissance :

Pour régler la puissance de l’appareil de chauffage : 

- Appuyez sur         une fois pour une sortie de faible puissance (800W). L’icône '01' 
s’affiche. 

- Appuyez à nouveau sur        pour une puissance de sortie moyenne (1200W). L’icône 
'02' s’affiche. 



- Appuyez sur         une fois de plus pour une puissance de sortie élevée (2000W). 
L’icône '03' s’affiche. 

Le paramètre par défaut est la sortie basse consommation (800W). 

4.  Minuterie

A.  Pour régler la « minuterie d’arrêt 24 heures sur 24 pendant que le chauffage est 

allumé, appuyez sur          . L’icône clignote, puis appuyez sur         ou        pour 

régler la minuterie. Chaque pression augmentera ou diminuera le temps d’une heure 

– le réglage sera enregistré après trois secondes sans action. L’icône      s’affiche. 

La minuterie peut être réglée entre 0 et 24 heures. 

B.  Pour régler la « minuterie d’allumage 24 heures sur 24 » lorsque le chauffage est en 

mode veille, appuyez sur         . L’icône           clignotera – utilisez         ou         réglez 

la minuterie. Chaque pression augmentera ou diminuera la minuterie d’une heure – 

le réglage sera enregistré après trois secondes d’inaction. Le      sera affiché. La 

minuterie peut être réglée entre 0 et 24 heures. Vous pouvez également régler la 

température et la puissance de sortie de la minuterie d’allumage. Si vous souhaitez 

annuler la minuterie d’allumage, appuyez sur        et le chauffage s’allumera 

directement. 

5. Fonction antigel

A.  Si l’appareil de chauffage est en veille et que la température ambiante est inférieure 
à 5 °C, il commencera à chauffer automatiquement. L’icône        s’affiche. 

B.  Lorsque la température ambiante atteint 10°C, l’appareil arrêtera de chauffer. 

C. En cas de défaut du capteur de température, l’écran affichera 'E2'. 

Entretien
1) Avant nettoyage, débranchez l’appareil de chauffage et attendez qu’il refroidisse 

complètement. 

2) Essuyez régulièrement l’appareil de chauffage avec un chiffon humide. Assurez-
vous que la surface est sèche avant de rallumer l’appareil de chauffage. 

3) Nettoyez l’appareil de chauffage au moins une fois par mois pendant la saison de 
chauffage. 

ATTENTION ! L’appareil de chauffage ne doit jamais être immergé dans l’eau.

Évitez d’utiliser des détergents pour nettoyer l’appareil de chauffage.

Ne laissez jamais d’eau pénétrer à l’intérieur de l’appareil de chauffage; Cela peut 
être dangereux.

4) Enlevez la poussière et les autres débris avec un chiffon doux. 

5) Lorsqu’il n’est pas utilisé, rangez l’appareil de chauffage dans un endroit sec et 
propre. 

Élimination des déchets

Les déchets de produits électriques ne doivent pas être jetés avec les 
ordures ménagères. Veuillez recycler là où se trouvent des installations. 
Contactez auprès de votre autorité locale ou de votre revendeur pour 
obtenir des conseils en matière de recyclage.
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